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Abstract (en)
The machine has a rail lifting unit between bogies for leveling and aligning a main rail forming a rail plane and traveled by a bogie, an additional
device for lifting a branch rail of a set of points and a common measurement system for controlled lifting of the points with a measurement transmitter
contacting the main rail forming a reference line with a light beam and a measurement receiver contacting the branch rail to record the reference line.
The machine has a rail lifting unit (17) between bogies for leveling and aligning a main rail (32) forming a rail plane and traveled by a track bogie,
an additional lifting device (18) for lifting a branch rail (27) of a set of points (28) and a common measurement system (20) for controlled lifting of the
points. The measurement system has a measurement transmitter (23) in contact with the main rail forming a reference line (38) with a light beam
and a measurement receiver (35) in contact with the branch rail to record the reference line.

Abstract (de)
Eine Stopfmaschine (1) zum Unterstopfen eines Gleises (4), weist ein zwischen Schienenfahrwerken und - bezüglich einer Arbeitsrichtung der
Maschine (1) - unmittelbar vor einem Stopfaggregat positioniertes, durch Antriebe (16) höhenverstellbares Gleishebeaggregat (17) auf. Dieses
dient zum Nivellieren und Richten eines eine Gleisebene (39) bildenden und von den Schienenfahrwerken befahrenen Haupt-Gleises (32). Die
Stopfmaschine (1) ist mit einer Zusatzhebeeinrichtung (18) zum Anheben eines vom Haupt-Gleis (32) abzweigenden Abzweigstranges (27) einer
Weiche (28) ausgestattet, wobei dem Gleishebeaggregat (17) und der Zusatzhebeeinrichtung (18) ein gemeinsames Meßsystem (20) für eine
kontrollierte Anhebung der Weiche (28) zugeordnet ist. Das gemeinsame Meßsystem (20) ist aus einem das Haupt-Gleis (32) kontaktierenden,
eine durch einen Lichtstrahl gebildete und parallel zur Gleisebene (39) verlaufende Bezugslinie (38) bildenden Meßsender (23) und einem den
Abzweigstrang (27) kontaktierenden, die Bezugslinie (38) registrierenden Meßempfänger (35) gebildet <IMAGE>
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